
Styrelsmöte 2015-09-27 
 

Närvarande:  
Patrik Hallberg, Lennart Ericsson, Lisen Burmeister, Sophia Ericsson och Kerstin 
Ideborg 
 
1     Mötets öppnande 
Ordförande öppnade mötet 
 
2     Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
  
3     Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll inte tillgängligt men Patrik redogjorde kort vad som avhandlades 

 
4     AU-Beslut 
Inga AU-beslut 

 
5     Inkommande/Utgående skrivelser 
Rasmontern? Vi hänger med SBHK, men vad innebär det när det gäller personer och hundar. Patrik 
tar kontakt. 
Powerpoint för raskompendient, fixar vi själva 
Dommare, diskuterades angående SBHK:s val av dommareauktiartion av ovcharka raserna. 

 
6     Rapport från ordförande 
Kassörs grejerna. Patrik har varit i kontakt med Plusgirot om att få ny behörighet till klubbens konto 
efter att förra kassören tog bort behörigheten för alla. 

 
7     Organisationsfrågor 
Folk har problem med att få mail från Patrik. Förslaget från Lisen är att vi skapar en hemlig Facebook 
grupp för styrelsen arbete. 
Dommarkompendierna skall vara klara till 1 oktober. 
Diskussion hur vi får fram hundar som skall visas 

 
8     Ekonomiska frågor 
10.739 på kontot 
 
9     Medlemsfrågor 
20 medlemmar 

 
10   Övriga frågor 
BPH i klubbens regi? Nej 
 
11   Nästa möte 
Nästa möte. 8/11 kl. 20.30 
 
12   Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 

 

 

Lennart Ericsson 

Sekreterare 


